

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED C
GATT/CP.5/51
15 December 1950
BILINGUAL

CONTRACTING PARTIES
Fifth Session

Item 22 - Other Business

REAPPOINTMENT OF INTERSESSIONAL COMMITTEES

Note by Executive Secretary

At the Third Session committees were appointed to deal in the intersessional period with applications which might be addressed to the Contracting Parties under Article XVIII and with certain questions which might arise under Articles XII-XIV. Concerning the reappointment of these committees it is proposed:-

- (a) that the intersessional committee for Article XVIII be reappointed with the following membership:-

Chairman: Mr. L. Hewitt (in his personal capacity)

Canada	Italy
Cuba	Netherlands
Denmark	Pakistan
France	United Kingdom
India	United States

- (b) that the arrangements which were made at the Third Session for dealing with questions arising under Articles XII-XIV be allowed to stand until the Sixth Session.

PARTIES CONTRACTANTES
Cinquième Session

Point 22 - Autres questions

RENOUVELLEMENT DE COMITES D'INTERSESSION

Note du Secrétaire Exécutif

Au cours de la troisième session, il a été nommé des comités pour s'occuper, entre les sessions, des demandes qui pourraient être adressées aux Parties Contractantes au titre de l'article XVIII ainsi que de certaines questions qui pourraient se présenter à propos de l'application des articles XII-XIV. En ce qui concerne le renouvellement de ces comités, il est proposé:

- (a) que le comité d'intersession pour l'article XVIII soit **renouvelé** avec la composition suivante :

Président: Mr. L. Hewitt (à titre personnel)

Canada	Inde
Cuba	Italie
Danemark	Pakistan
Etats-Unis d'Amérique	Pays-Bas
France	Royaume-Uni

- (b) que les dispositions prises au cours de la troisième session pour le règlement des questions soulevées par l'application des articles XII-XIV soient maintenues jusqu'à la sixième session.